
Ciechanów, dnia 13 marca 2018 r.   

        

Pan   

Robert Adamiak 

       Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

 

   

Odpowiadając na interpelację złożoną przez Pana Radnego 22.02.2018 r., na XLI sesji 

Rady Miasta Ciechanów dotyczącą stanu technicznego nawierzchni przystanku i wiaty 

przystankowej zlokalizowanego przy ul. Kraszewskiego, uprzejmie informuję, że otwory po 

wcześniejszym zadaszeniu zostały zasypane. Urząd zleci wycięcie wystających elementów               

i uzupełnienie nawierzchni chodnika niezwłocznie po wystąpieniu sprzyjających warunków 

pogodowych.  

Ponadto informuję, że Urząd Miast Ciechanów przygotowuje na marcową sesję Rady 

Miasta Ciechanów zmianę uchwały budżetowej na 2018 r. między innymi celem 

wprowadzenia wydatków przeznaczonych na zakup wiat przystankowych. Wobec 

powyższego wymiana wiaty przystankowej na nową zostanie ujęta w ramach ww. środków.   
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